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Voorwoord 

 

Beste lezer, 

 

Voor u ligt het jaarverslag van het XIXe bestuur der studievereniging ismus. Hoewel 

een variatie op de vorige zin in zowel elk jaarverslag van ismus te vinden is, zullen de 

vergelijkingen met andere jaarverslagen hier al gauw stranden. Doordat de COVID-

19 pandemie het hele (verenigings-)leven nog geen twee weken na het goedkeuren 

van ons halfjaarverslag stillegde leek het standaardformat dat door ismus gehanteerd 

wordt voor een jaarverslag ons niet geschikt. In plaats daarvan zal dit document 

vooral voortbouwen op het halfjaarverslag en het met name hebben over de impact 

die de pandemie heeft gehad op onze vereniging. In dit document proberen wij 

inzichtelijk te maken hoe wij als bestuur gehandeld hebben tijdens de coronacrisis en 

wat de crisis voor onze vereniging betekend heeft dit jaar. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Het XIXe bestuur der studievereniging ismus, 

 

Jeroen Mooijman  Voorzitter 

Erik Stoelinga  Secretaris 

Jet Dunnewind  Penningmeester 

Rose Snijders  Commissaris interne betrekkingen 

Boris de Geest  Commissaris externe betrekkingen 
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Afgelaste activiteiten 

 

Doorgaans vinden in het tweede semester van het collegejaar de activiteiten plaats 

waar de vereniging het meest naar uitkijkt en waar de vereniging tevens de meeste 

kosten voor maakt. De grootste twee van deze activiteiten zijn de studiereis en het 

actieve ledenuitje (ALU).  

 

Reis 

De reis naar Helsinki en Tallinn zou plaatsvinden van 24 april tot en met 3 mei 2020. 

De voorbereidingen voor de reis waren in een vergevorderd stadium toen COVID-19 

via omwegen het Brabantse Carnaval bereikte. Onder de geboekte arrangementen 

waren de heen- en terugvluchten, het verblijf in zowel Helsinki als Tallinn en een 

aantal activiteiten. In de eerste twee weken van maart was er regelmatig contact met 

de vakgroep over de reis, onder andere over de risico’s die COVID-19 vormden voor 

de reis. Op 12 maart liet de regering middels een persconferentie weten dat 

evenementen met meer dan 100 aanwezigen verboden zouden worden. Daarnaast 

werd aangeraden zoveel mogelijk thuis te blijven en verzocht aan universiteiten en 

hogescholen om onderwijs online aan te bieden en studenten te ontmoedigen om op 

de campus te komen. Naar aanleiding van deze persconferentie heeft het bestuur op 

13 maart in samenspraak met de reiscommissie besloten dat de reis afgelast zou 

worden. De commissie is vervolgens samen met de penningmeester de gemaakte 

kosten in kaart gaan brengen en heeft alle hostels en activiteiten in Helsinki en 

Tallinn geannuleerd. Aangezien de betalingsdeadline voor de heen- en terugvlucht 

nog niet verstreken was is er besloten te wachten met het annuleren van de vluchten 

in de hoop dat AirBaltic en Scandinavian Airlines de vluchten zelf zouden annuleren 

waardoor de kosten gegarandeerd vergoed zouden worden. Samen met de andere 

studieverenigingen van de Management faculteit is het bestuur op 18 maart in 

gesprek gegaan met Berend Geurts, directeur bedrijfsvoering van de faculteit. In dit 

gesprek hebben de studieverenigingen een informele toezegging gekregen dat de 

faculteit de subsidie die normaliter toegekend wordt voor studiereizen dit jaar alsnog 

zou toekennen om de verliezen van de studieverenigingen deels op te vangen. Na 

deze toezegging heeft het bestuur besloten om iedere deelnemer aan de reis het 

volledige bedrag dat zij betaald hebben aan ismus terug te keren. Dit werd op 21 

maart gecommuniceerd naar de deelnemers en is binnen twee weken teruggestort. 

Toen op 23 maart de betalingsdeadline van Scandinavian Airlines bereikt was zijn de 

vluchten geannuleerd. Op 26 juni is schriftelijk bevestigd dat de subsidie toegekend 

werd en deze is op 10 juli aan ismus gestort. Een overzicht van de kosten van de reis 

is te vinden in het financieel jaarverslag. 
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ALU 

De ALU zou plaatsvinden op 3 juni. In de dagen daarvoor werden de eerste 

versoepelingen van de regels omtrent horeca en evenementen doorgevoerd, maar 

het bestuur nam het besluit om de ALU uit te stellen naar na de zomervakantie. Dit 

besluit werd genomen omdat de waarborging van de regels omtrent COVID-19 met 

de meer dan 80 aanwezigen lastig zou zijn. In de zomervakantie zijn nieuwe 

voorbereidingen getroffen en is Olround benaderd met de vraag of een evenement 

van de grootte van de ALU mogelijk was met inachtneming van de regels en 

adviezen opgesteld door het RIVM. Hier is een nieuw moment voor de ALU 

uitgekomen. Helaas volgde er later een nieuwe persconferentie waar strenge regels 

voor de introductieweken werden aangekondigd, waardoor activiteiten die ismus 

gepland had in deze week geen doorgang konden vinden. Aangezien de ALU met 

een soortgelijk aantal deelnemers als, en slechts twee weken later dan, de 

introductie-activiteiten van ismus zou plaatsvinden vond het bestuur het niet 

verantwoord om deze activiteit door te laten gaan. 
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Alternatieve activiteiten 

 
De eerste drie weken na het nieuws dat de universiteiten dicht gingen is druk bezig 

geweest met het annuleren van activiteiten en de tentamenweek die kort hierna 

plaatsvond en zijn er dus geen online activiteiten georganiseerd. Het bestuur heeft 

op 13 maart een aantal maatregelen genomen en deze gecommuniceerd aan de 

leden. Ten eerste is besloten, ook op aanraden van de vakgroep, om de ismusreis 

niet door te laten gaan. Ten tweede is er een online ismuskamer ingericht op 

Discord. De bedoeling was dat leden hier met elkaar konden praten en spelletjes 

konden doen. In praktijk bleek echter dat de online ismuskamer een stuk minder vaak 

werd opgezocht dan gebruikelijk was bij de fysieke ismuskamer. Zo had het bestuur 

beloofd elke dag van 15:00 tot 16:00 uur aanwezig te zijn op Discord. Dit is snel 

opgegeven toen Groovy op die tijdstippen verdacht vaak gevraagd werd om Sound 

of Silence af te spelen. Daardoor werd Discord al snel alleen gebruikt tijdens de 

online activiteiten. De eerste online activiteit was Weerwolven van Wakkerdam, op 

initiatief van Ruben Meijerink. Het bestuur wil Ruben graag hartelijk bedanken voor 

zijn inzet voorafgaand en tijdens deze activiteit die het Weerwolven een groot succes 

hebben gemaakt.  

 

De activiteiten die volgden waren de pubquiz, de filmavond, de spelletjesavond, de 

online bierproeverij en twee Webinars georganiseerd in samenwerking met Alex 

Krijger. Deze activiteiten waren over het algemeen vrij geslaagd. De online filmavond 

werd minder goed bezocht, waarschijnlijk omdat de film al eerder met ismus gekeken 

is, waar het bestuur niet van op de hoogte was. Met name de online pubquiz was erg 

succesvol met maar liefst 84 deelnemers. De online bierproeverij was tevens de 

kennismakingsactiviteit voor het kandidaatsbestuur. Elke kandidaatsbestuurder heeft 

een kort praatje gehouden, aangevuld met wat korte quizzen, wat voor een gezellige 

avond zorgde. Het bestuur had niet het idee dat er animo was voor meer frequente 

activiteiten. 

 

Verkiezings-ALV 

De verkiezings-ALV is elk jaar een van de belangrijkste momenten voor ismus. Het 

bestuur vond het daarom ook heel belangrijk dat deze vergadering goed zou 

verlopen. Nadat een fysieke ALV niet haalbaar bleek te zijn binnen de richtlijnen 

omstreeks COVID-19 is besloten om de ALV online te laten plaatsvinden. Dit leverde 

de nodige uitdagingen op, zoals welk programma gebruikt moest worden en hoe het 

stemmen goed georganiseerd kon worden. Het bestuur heeft uiteindelijk een plan 

gemaakt over hoe de ALV diende te verlopen en dit getest met een klankbordgroep, 

bestaande uit een aantal ismus leden. Het bedachte systeem bleek te werken, 

waardoor dit ook naar de leden gecommuniceerd kon worden. Het bestuur is van 

mening dat de ALV voortreffelijk verlopen is en dankt eenieder voor zijn of haar 

geduld tijdens het tellen van de stemmen.  
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Fysieke activiteiten  

Eind juni bleek het mogelijk om weer fysieke activiteiten te laten plaatsvinden. Een 

belangrijke kanttekening hierbij was uiteraard wel dat de pandemie helaas nog niet 

voorbij was, waardoor er altijd rekening gehouden moest worden met maatregelen 

als anderhalve meter afstand. De eerste fysieke activiteit werd de after-

tentamenborrel. Deze borrel was heel gezellig, maar het opvolgen van de instructies 

van het TKB personeel omtrent de anderhalve meter regel bleek lastig. Een 

combinatie van alcohol en elkaar al een lange tijd gezien hebben was hier 

waarschijnlijk de begrijpelijke oorzaak van, maar dit is natuurlijk geen excuses. In 

verband met het beperkte aantal plekken moest men zich voor deze borrel online 

inschrijven. Aangezien de beschikbare plekken binnen vier minuten vergeven waren 

heeft het bestuur geconcludeerd dat het animo voor ofwel een borrel, ofwel een 

fysieke activiteit an sich, hoog was. Hierdoor is besloten om een tweede borrel te 

organiseren, ditmaals in het Kronenburgerpark om geen beperking op het aantal 

plekken te hebben. Tevens dacht het bestuur dat onderling afstand houden 

makkelijker zou zijn in het park. Doordat de borrel ’s middags begon was de 

verwachting dat mensen minder snel dronken zouden worden, wat de kans dat er 

afstand gehouden zou worden zou vergroten. Echter moet ook bij deze activiteit 

geconcludeerd worden dat onderling afstand houden niet is gelukt, aangezien een 

gesprek voeren of een spel doen met een grote groep vaak makkelijker gaat als je 

geen afstand houdt. Voor een deel is dit natuurlijk de eigen verantwoordelijkheid van 

aanwezige leden, maar het bestuur had hier beter op moeten letten.  
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Communicatie 

 

Mail 

Het bestuur heeft op 13 maart, de dag na de sluiting van de universiteiten, een mail 

gestuurd naar alle leden met de mededeling dat de ismuskamer gesloten werd en de 

activiteiten voorlopig geannuleerd werden. Op 21 maart is een mail gestuurd naar 

alle leden die mee op ismusreis zouden gaan met de boodschap dat de reis niet 

plaats kon vinden. Tevens is op 21 maart een mail gestuurd met de vacature voor het 

nieuwe bestuur. Op 25 maart is een mail gestuurd met een update over de gevolgen 

van de persconferentie van 24 maart, waarin duidelijk werd dat tot 1 juni grote 

activiteiten verboden waren, voor ismus. Hierin is tevens de link naar de Discord 

server gedeeld. Ten slotte zijn de stukken voor de ALV per mail verstuurd. Vanaf mei 

is er geen ismail meer gestuurd. In mei is de secretaris dit simpelweg vergeten. Het 

feit dat hier echter geen opmerkingen over zijn gekomen, in combinatie met een door 

de lockdown negatieve mindset, heeft geresulteerd in onvoldoende motivatie bij de 

secretaris om deze mail de afgelopen maanden te sturen.  

 

Sociale media 

Het bestuur heeft sociale media op dezelfde wijze gebruikt als in de eerste helft van 

het collegejaar. Voor zowel de online als de fysieke activiteiten zijn evenementen 

aangemaakt op Facebook. Voor het grootste gedeelte is hierbij de afgesproken 

deadline van twee weken gehaald. Instagram is op dezelfde wijze gebruikt om de 

evenementen te promoten. Van Snapchat is geen gebruik meer gemaakt sinds de 

coronacrisis. Het bestuur is echter van mening dat Snapchat geen grote rol speelt in 

de promotie van activiteiten en dat dit dus niet voor een lagere opkomst gezorgd 

heeft.  
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Commissiebeleid 

Eén van de doelen van het bestuur was om dit academisch jaar een divers aanbod 

aan activiteiten te organiseren. Het bestuur heeft een doelstelling gehanteerd om dit 

te bereiken, waarbij er minstens twee formele (exclusief ALV’s) en drie informele 

activiteiten per maand werden georganiseerd. Deze doelstelling is zoals reeds 

besproken in het halfjaarverslag gehaald tot maart. Het bestuur heeft vanwege de 

coronacrisis de doelstelling aangepast, waarbij er minstens elke maand één formele 

en twee informele online activiteiten werden georganiseerd. Tevens besloot het 

bestuur om elke week slechts één online activiteit te organiseren. Dit omdat er 

minder diverse online activiteiten te bedenken zijn en de opkomst lager ligt.  

Het bestuur heeft sinds het begin van de coronacrisis ook besloten om alle 

commissies met uitzondering van Unit-P, de almanak-, accessoire-, introductie- en 

kennismakingsweekendcommissie op inactief te stellen. Hier is voor gekozen omdat 

de activiteiten op kortere termijn georganiseerd werden dan in het eerste half jaar 

door de constant veranderende situatie omtrent COVID-19. Daarnaast wilde het 

bestuur commissies niet opleggen om in deze vervelende periode nog 

verantwoordelijkheid te moeten dragen voor activiteiten.  

 

Zoals reeds bekend heeft dit bestuur er voor gekozen om de feestcommissie te 

splitsen in de groot feestcommissie en de borrelcommissie en de (pre-

)mastercommissie in het leven te roepen. Het bestuur is positief over allebei deze 

keuzes. Hoewel de groot feestcommissie slechts de kans heeft gehad om één 

activiteit te organiseren, was dit wel een zeer geslaagde activiteit. Helaas voor de 

commissie zou hun werk vooral in het tweede semester plaatsvinden, waardoor 

definitieve conclusies over de commissie uitblijven. Het splitsen van de commissies 

creëert meer plekken in de populaire informele commissies. De werklast van de groot 

feestcommissie en borrelcommissie liggen een stuk lager dan de oude 

feestcommissie, wat met name de borrelcommissie een erg laagdrempelige 

commissie maakt. Beide commissies gaven aan de lage werkdruk geen probleem te 

vinden. De (pre-)mastercommissie heeft de kans gehad om meer activiteiten te 

organiseren. Zowel het bestuur en de commissie ervaarden de activiteiten als een 

groot succes. Het bestuur denkt dat de commissie heeft gezorgd voor meer 

betrokkenheid van master- en pre-masterstudenten bij ismus. Hoewel ook voor hen 

het tweede semester het organiseren van activiteiten stil is gelegd, vindt het bestuur 

de instelling van deze commissie een groot succes. 

 

De meerdaagse excursie naar Brighton is dit jaar niet vol gekomen. In totaal waren er 

30 aanmeldingen voor de excursie, terwijl er 37 plekken beschikbaar waren voor 

leden. Het bestuur heeft in het halfjaarverslag toegelicht om de meerdaagse excursie 

van aankomend collegejaar te verplaatsen naar eind november 2020 in plaats van 

eind februari 2021. Het bestuur was van plan om na de goedkeuring van de 71e 

Algemene Ledenvergadering de commissie op te starten. Echter is de commissie 

vanwege de coronacrisis niet opgestart, omdat het bestuur geen risico wilde nemen 
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om in november een excursie te organiseren naar het buitenland. Het bestuur heeft 

daarom besloten dat er in november 2020 geen meerdaagse excursie zal 

plaatsvinden. 

 

Tevens heeft het bestuur in overleg met het kandidaatsbestuur besloten om het 

kennismakingsweekend van vrijdag 25 september tot zondag 27 september te 

annuleren en dit weekend te verplaatsen naar eind januari of begin februari. De 

commissaris interne betrekkingen heeft de commissie overgedragen aan de 

kandidaat-commissaris interne betrekkingen. Het beleid van de 

kennismakingscommissie zal bepaald en gecommuniceerd worden door het 

opvolgende bestuur. 

 

Begeleiding en communicatie 

Behalve de PiP-commissie, de statutencommissie en de Heraut vallen alle 

commissie onder de verantwoordelijkheid en begeleiding van de commissaris interne 

betrekkingen. De begeleiding is dit jaar begonnen met een nulmeting, waarna op de 

helft van het jaar de halfjaarlijkse evaluaties werden gehouden met de voorzitters van 

de commissies. Tevens is het afgelopen collegejaar afgesloten met de eindevaluaties 

met, voor zover mogelijk, de voltallige commissies. Tijdens deze eindevaluaties werd 

het commissiewerk van afgelopen jaar geëvalueerd, werden er verbeterpunten 

besproken en werden eventuele tips voor het opvolgende bestuur doorgenomen. De 

belangrijkste punten die naar voren kwamen zijn meegenomen in dit jaarverslag en 

tevens zullen deze punten aangevuld worden in de commissiedraaiboeken. 

 

Het bestuur is tevreden over de duidelijke communicatie naar de commissieleden 

over de voortgang van hun betreffende commissie tijdens de coronacrisis. De 

commissieleden reageerden helder en hebben het commissiewerk correct 

afgesloten. De commissieleden van  de actief gebleven commissies tijdens de 

coronacrisis hebben alle taken op een goede en creatieve manier voortgezet en 

afgerond. 
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Commissies 
 

Accessoirecommissie 

De accessoirecommissie heeft de afgesproken doelstelling om twee accessoires uit 

te brengen gehaald. Echter is er in het eerste semester geen accessoire uitgebracht, 

in het tweede semester zijn daarom twee accessoires verschenen. Het eerste 

accessoire, de ismussokken, was een groot succes en er zijn 32 paren verkocht. De 

tweede accessoire, de ismusmarkeerstiften, was een promotie-item die werd 

uitgedeeld aan de eerstejaars politicologiestudenten tijdens introductiemarkt. Het 

bestuur heeft besloten dat de commissie sinds het begin van de coronacrisis geen 

accessoires met een verkoopprijs zou uitbrengen, omdat het promoten en het 

verkopen moeilijker zou verlopen. Het bestuur is positief over de uitgebrachte 

accessoires. 

 

Almanakcommissie 

Het thema van de almanak van dit jaar was ‘ismus: greatest hits’, waarin muziek 

centraal stond. Het bestuur en de commissie vonden het erg belangrijk dat de 

almanak werd uitgebracht, waardoor het commissiewerk tijdens de coronacrisis door 

bleef gaan. Doordat commissieleden niet fysiek konden vergaderen en geen toegang 

hadden tot de ismuscomputer met daarop de licentie InDesign, werd het werk van de 

commissie bemoeilijkt. Om het werk van de commissie op afstand door te laten gaan 

is er een licentie voor InDesign aangeschaft voor een van de leden van de 

commissie. De andere commissieleden focusten zich op het verkrijgen en ordenen 

van de informatie voor de almanak. Het op afstand werken aan de almanak maakte 

het ook moeilijker om de afgesproken deadline voor het uitbrengen van de almanak 

te halen. De almanak is uiteindelijk op de laatste activiteit in juli uitgedeeld. Ook 

konden leden de almanak online bestellen en zijn er nog enkele almanakken te 

verkrijgen op de ismuskamer. Uit de jaarlijkse evaluatie is gebleken dat het handig 

wordt geacht dat de opvolgende commissie of de opvolgende commissaris externe 

betrekkingen in het begin van het jaar naar een sponsordeal zal kijken met de 

uitgeverij van de almanak. Tot slot is het bestuur erg tevreden over de inzet van de 

commissieleden en over de creatieve en mooie almanak. 

 

Borrelcommissie 

De borrelcommissie heeft dit jaar de  halloween-, sinterklaas, disco- en gemaskerde 

borrel georganiseerd. Het bestuur en de commissie zien de borrels als erg geslaagd 

met een goede uitvoering van de gekozen thema’s in de aankleding van Café 

Lenthe. De commissieleden hebben voor elke georganiseerde borrel zelf een 

promotiestukje geschreven op Facebook waarin het gekozen thema centraal stond. 

De commissie werd door de commissieleden als een erg toegankelijke commissie 

ervaren. Sinds de coronacrisis heeft de commissie geen borrels meer georganiseerd. 

In het begin van de crisis was het onmogelijk om borrel te organiseren omtrent de 
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maatregelen. In juli heeft het bestuur een borrel georganiseerd in de 

TweeKeerBellen, maar dit was zonder een thematische invulling. Het bestuur heeft 

genoten van de gezellige borrels van de commissie. 

 

Career Day commissie 

De geplande Career Day heeft dit jaar geen doorgang gevonden. Zoals aangegeven 

in het halfjaarverslag waren er in eerste instantie te weinig aanmeldingen en kon de 

commissie pas later beginnen aan haar taken. Er is toen ook afgesproken dat de 

commissaris interne betrekkingen en de commissaris externe betrekkingen aanwezig 

zouden zijn bij vergaderingen, deze gingen echter niet door vanwege de 

coronacrisis. 

Er is in maart, in overleg met de vakgroep, besloten om de Career Day te annuleren. 

Dit omdat er destijds te weinig tijd was om te kijken naar de online alternatieven. Dit 

is gecommuniceerd richting de commissie, zij hebben contact opgenomen met drie 

sprekers en hen verteld dat de Career Day dit jaar niet doorgaat. 

Er is nog geen evaluatie gehouden met de commissie. Dit omdat in eerste instantie 

de commissieleden van de Career Day niet konden in de periode van de andere 

commissie-evaluaties. In tweede instantie kwam de vakantie eraan en hebben de 

commissie en de commissaris interne betrekkingen beide niet aan de evaluatie 

gedacht. Na de vakantie gaat er nog een evaluatie plaatsvinden met de commissie-

voorzitter, deze is nog niet gepland maar zal nog gebeuren. 

 

Filmcommissie 

De filmcommissie heeft dit jaar drie filmpjes uitgebracht namelijk het 

introductiefilmpje, het diepte-interview met Siebe en de Babbelbox. De commissie 

had plannen om meer filmpjes uit te brengen, zoals een aftermovie van de 

meerdaagse excursie. Tijdens de meerdaagse excursie zijn filmpjes gemaakt door de 

commissieleden op de ismuscamera. De bestanden op de ismuscamera waren te 

groot, waardoor het bestuur deze bestanden niet kon verzenden naar de 

commissieleden. Het bestuur had hier meer prioriteit aan moeten geven. De 

filmcommissie heeft in verband met de AVG een privacy statement gemaakt en de 

leden in de uitgebrachte filmpjes hebben dit ingevuld en ondertekend. Het privacy 

statement zal worden toegevoegd aan de drive van de opvolgende commissie. In het 

halfjaarverslag is besproken dat er extra commissieleden aan de commissie werden 

toegevoegd zodat de commissie meerdere filmpjes tegelijkertijd konden maken en 

uitbrengen. Echter kwamen de nieuwe commissieleden na het filmpje van ‘de 

Babbelbox’ in de commissie, waardoor zij helaas niet gewerkt hebben aan nieuwe 

filmpjes. Tijdens de jaarlijkse evaluatie heeft de commissie aangegeven dat zij het fijn 

vonden om met duidelijke en strikte deadlines te werken. Tevens heeft de commissie 

belangrijke tips meegegeven voor de opvolgende commissie. Het bestuur heeft 

genoten van de creatieve en humoristische filmpjes van de filmcommissie. 
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Groot feestcommissie 

De groot feestcommissie was verantwoordelijk voor het organiseren van het open 

feest, de cantus en het gala. Het open feest heeft plaatsgevonden op 4 februari en 

was een groot succes. De planning en de organisatie van de cantus en het gala 

verliep soepel, ook al duurde het langer om een geschikte locatie te vinden voor 

deze evenementen. Aan het begin van de coronacrisis werd de cantus direct 

geannuleerd, maar het gala werd verplaatst naar begin juni. Vanwege latere 

maatregelen werd het gala ook geannuleerd. Het bestuur en de commissie kijken 

terug op een goede samenwerking en een geslaagd open feest.  

 

Informele activiteitencommissie 

De informele activiteitencommissie organiseert activiteiten die ter ontspanning dienen 

voor de leden. De commissie heeft vier activiteiten georganiseerd, namelijk het 

moordspel, de spelletjesavond, de kerstmiddag en de cocktailworkshop. Verder heeft 

één commissielid geholpen bij het organiseren van de eerste editie van het BMi-

sporttoernooi. Het toernooi was goed bezocht, waarbij er een hoge opbrengst is 

opgehaald voor de RAGweek. De verbeterpunten van het toernooi worden 

meegegeven aan het opvolgende bestuur. Tevens stond op 19 maart de tweede 

spelletjesavond gepland, maar dit werd geannuleerd vanwege de coronacrisis. De 

commissie was erg enthousiast in het organiseren van haar informele en leuke 

activiteiten. 

 

Introductiecommissie 

De introductiecommissie werd begin februari opgesteld. De commissie had weinig 

aanmeldingen waardoor de commissaris interne betrekkingen onderdeel werd van de 

commissie. De aanmeldingen voor de commissie werden niet heropend, omdat er 

over de introductie sinds de coronacrisis een grote onduidelijkheid heerste. De 

commissie zou verantwoordeljk zijn voor twee avond- en middagprogramma’s, maar 

gezien de maatregelen van de regering betreffende de introductie werd hier een 

nieuwe invulling aan gegeven. Uiteindelijk heeft het bestuur besloten om de taken 

van de commissie over te nemen, aangezien twee weken voor de introductieweek 

bericht kwam dat alle activiteiten online moesten plaatsvinden. Het opvolgende 

bestuur heeft een grote organisatorische rol gehad binnen de introductieweek en 

werd ondersteunt door het bestuur waar zij dit nodig achtten.  

 

Kennismakingsweekendcommissie 

De kennismakingsweekendcommissie is in het begin van het tweede semester 

opgestart. De commissie is tijdens de coronacrisis druk bezig geweest om alles te 

regelen en voor te bereiden voor het weekend in september. Dankzij COVID-19 heeft 

het bestuur in overleg met het opvolgende bestuur besloten om het 

kennismakingsweekend van 27 september tot 29 september te annuleren en deze te 

verplaatsen naar eind januari of begin februari. De commissaris interne betrekkingen 
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heeft de begeleiding van de commissie overgedragen aan de kandidaat-commissaris 

interne betrekkingen. Tot de wissel-ALV zal de huidige commissaris interne 

betrekkingen op de hoogte blijven van de ontwikkelingen van de commissie, maar de 

kandidaat-commissaris interne betrekkingen zal de commissie leiden. Tevens zal het 

(nieuwe) beleid van de kennismakingsweekendcommissie bepaald worden en 

gecommuniceerd worden door het opvolgende bestuur. Ook zal het opvolgende 

bestuur de jaarlijkse evaluatie met de commissie houden. Het huidige bestuur is erg 

tevreden over de flexibele samenwerking met de commissie en verheugt zich op een 

goed georganiseerd kennismakingsweekend in begin 2021. 

 

Lezing-en debatcommissie 

De lezing-en debatcommissie heeft dit jaar twee activiteiten georganiseerd, het 

BOW-ismusdebat en de lunchlezing van Hans van den Heuvel. De commissie had 

ook een Q&A met Rob Jetten georganiseerd, maar deze werd op het laatste moment 

afgezegd door een spoeddebat in de Tweede Kamer. In het tweede semester had de 

commissie interessante lezingen op het programma staan, maar deze werden 

geannuleerd vanwege de coronacrisis. Er waren lezingen gepland van Bas Eickhout, 

Rob Jetten, Kees van der Staaij en Ahmed Marcouch. De commissie heeft het 

contact goed met hen onderhouden, waardoor de opvolgende commissie hen 

opnieuw kan bereiken voor het geven van lezingen. In begin september staat een 

lezing gepland met burgemeester Bruls, echter is het nog onduidelijk of deze kan 

plaatsvinden in verband met de huidige situatie. Het bestuur kijkt terug op een goede 

samenwerking met de commissie en kijkt uit naar de lezingen die de opvolgende 

commissie kan gaan organiseren. 

 

Meerdaagse excursiecommissie 

De meerdaagse excursie naar Brighton was een groot succes. Er was een goede 

balans was tussen formele- en informele activiteiten. Het bestuur en de commissie 

kijken terug op een leuke en interessante excursie met een gezellige 

deelnemersgroep. In het halfjaarverslag werd besproken om na goedkeuring van de 

71e Algemene Ledenvergadering de meerdaagse excursie te verplaatsen naar 

november 2020. De commissie zou in begin maart worden opgestart, maar vanwege 

de coronacrisis leek het bestuur het onverstandig om deze commissie op te starten 

en een excursie in november te laten plaatsvinden. Het bestuur raadt het opvolgende 

bestuur aan om deze beslissing in hun beleid opnieuw te overwegen wanneer de 

omstandigheden het toelaten. 
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PiP-commissie 

De PiP-commissie heeft op 5 maart het PiP congres georganiseerd met het thema: 

‘Nuclear Profileration!’. Er zijn vier sprekers uitgenodigd, waarvan er één op de dag 

van het congres liet weten het congres wegens ziekte aan zich voorbij moeten laten 

gaan. Zijn afwezigheid werd opgevangen met een uitbreiding van de interactieve 

delen van het congres. De commissie en het bestuur waren erg te spreken over de 

inhoud van het congres. Helaas was de opkomst op het congres lager dan gehoopt. 

Tijdens de halfjaarlijkse ALV is er veel advies gegeven hoe dit in de toekomst 

voorkomen kan worden. Daarnaast heeft de commissie zelf ook geëvalueerd hoe zij 

de volgende keer meer deelnemers kunnen aantrekken. Deze adviezen zijn tijdens 

de overdrachtsvergadering van het Platform voor Politicologen (PvP) meegegeven 

aan het volgende bestuur van het PvP. Daarnaast zal het huidige bestuur van het 

PvP lid worden van de Raad van Advies van het PvP om het nieuwe bestuur hierin te 

ondersteunen. Desalniettemin is het bestuur tevreden over de inhoud van het 

congres en de inzet van de twee ismi die deel waren van de PiP-commissie.  

 

(Pre-)mastercommissie 

Het bestuur heeft dit jaar gekozen om de (pre-)mastercommissie te installeren. Het 

doel van deze instelling was om meer pre-master- en masterstudenten te betrekken 

bij ismus, waarbij de commissie activiteiten heeft georganiseerd voor deze 

doelgroep. Alle activiteiten zijn in het Engels georganiseerd, waardoor het 

toegankelijk werd voor internationale studenten om deel te nemen. De commissie 

heeft in totaal vier activiteiten georganiseerd namelijk de ‘Hot-Choco’-borrel, 

Glowgolfen, de after exam borrel en het share menu bij Popocatepetl. De commissie 

had moeite om formele activiteiten te organiseren, waardoor de commissie graag 

strakkere richtlijnen had gehad over de balans van de hoeveelheid formele en 

informele activiteiten. De commissaris interne betrekkingen zal dit meegeven aan het 

opvolgende bestuur. Uit de evaluatie is ook gebleken dat de commissie aanraadt om 

in begin september al (pre-)masteractiviteiten te organiseren, waardoor deze 

doelgroep vroeg betrokken raakt bij de vereniging. Het bestuur kijkt positief terug op 

de instelling van deze commissie en is tevreden over de organisatie van de 

activiteiten. 
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Reiscommissie 

De ismusreis naar Helsinki en Tallinn is vanwege de coronacrisis geannuleerd. Het 

bestuur heeft in samenwerking met de commissie en de vakgroep dit besluit op 13 

maart genomen, omdat ismus tegen betalingsdeadlines aanliep en dit de 

verstandigste keuze was. De commissieleden hebben alle organisaties en instanties 

gecontacteerd om de reis correct te annuleren. Het bestuur is tevreden over de inzet 

van de commissieleden tijdens dit proces.  De commissie heeft een divers 

programma voor de reis georganiseerd. Mocht er in de toekomst nagedacht worden 

om de ismusreis naar deze bestemmingen te organiseren, dan is er al waardevol 

werk geleverd door de huidige reiscommissie. Tevens heeft het bestuur besloten dat 

alle deelnemers de deelnemersbijdrage terug zouden ontvangen. Uit de jaarlijkse 

evaluatie is gebleken dat eerder begonnen moet worden met het contacteren van 

docenten die de ismusreis willen begeleiden. Het bestuur is trots op het geleverde 

commissiewerk van de commissie en het de flexibiliteit van de commissieleden.  

 

Sportcommissie 

De sportcommissie heeft dit jaar de survivalrun, het lasergamen en het 

tafeltennistoernooi georganiseerd. De commissie was van plan om in april een 

grotere en duurdere activiteit te organiseren, maar deze activiteit kon door de 

coronacrisis geen doorgang vinden. De commissaris interne betrekkingen heeft 

tijdens de nulmeting het begrote budget onvoldoende toegelicht, waardoor hier bij de 

commissie onduidelijkheid heerste. De commissaris interne betrekkingen zal aan 

haar opvolger meegeven dat dit duidelijk wordt besproken en er gecontroleerd moet 

worden of er onduidelijkheid heerst onder de commissieleden. Het bestuur is 

tevreden over de organisatie van de originele en sportieve activiteiten. 

 

Statutencommissie 

In het halfjaarverslag is te lezen dat er in het eerste semester door uiteenlopende 

redenen weinig progressie is geboekt en is tevens de ambitie uitgesproken om de 

statutenwijzigingen voor het einde van academisch jaar 2019-2020 alsnog afgerond 

te hebben. Dit is niet gelukt. De fase van het proces waarin de vereniging zich nu 

bevindt vereist twee ALV’s: de eerste om per verandering de oude situatie tegenover 

de voorgestelde verandering te zetten en de tweede om het gehele pakket aan 

verandering door te voeren. Door de huidige coronacrisis is het lang niet mogelijk 

geweest om fysiek een ALV te houden, waardoor er uitgeweken moest worden naar 

online mogelijkheden. Een online ALV bemoeilijkt discussies en verloopt chaotischer 

dan in het fysieke format, wat kwalijk is wanneer er keuzes gemaakt moeten worden 

waar de vereniging nog een lange tijd mee vooruit moet. Om deze redenen is er voor 

gekozen om geen online ALV te organiseren over de statutenwijzigingen. Tijdens het 

schrijven van dit stuk is de commissie een vergadering aan het plannen om de 

nieuwe voorzitter op de hoogte te brengen van het proces om dat in het nieuwe 

academisch jaar zo spoedig en soepel mogelijk af te ronden.   
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Unit-P 

Unit-P heeft afgelopen jaar gezorgd voor posters ter promotie van de activiteiten op 

de kamer, het scherm en de sociale media. Het contact tussen Unit-P en de 

commissaris interne betrekkingen verliep erg soepel, waardoor de posters bijna altijd 

op tijd klaar waren. De commissaris interne betrekkingen hield een schema bij in de 

gedeelde drive, waarin de commissie alle benodigde informatie en deadlines voor de 

posters konden vinden. De commissaris interne betrekkingen heeft met de 

commissie besproken dat de poster deadline drie weken voor elke activiteit lag en 

deze deadline werd bijna altijd gehaald. De commissieleden zijn ervan overtuigd dat 

ze elkaar goed konden helpen en ondersteunen met het Adobe Photoshop 

programma wanneer dat nodig werd geacht. Tijdens de coronacrisis heeft de 

commissie posters gemaakt van alle (online)activiteiten. Drie commissieleden 

hadden het Adobe Photoshop programma op hun computer, waardoor zij vooral 

actief bezig waren met het maken van de posters. Het bestuur raadt daarom het 

opvolgende bestuur aan om een extra licentie aan te schaffen van het Adobe 

Photoshop programma voor de Unit-P commissieleden of het opvolgende bestuur 

kan besluiten om de inloggegevens van de ismuslicente te delen. Kortom, het 

bestuur is erg tevreden over de commissie en over de kwaliteit van de posters. 
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Heraut 

De Heraut heeft, idem aan andere commissies en activiteiten van ismus, een abrupt 

afgebroken jaar achter de rug. Er zijn drie edities verschenen, tot COVID-19 het 

fysieke leven op de universiteit onmogelijk maakte. Op deze edities werd wisselend 

gereageerd. Als hoofdredactie hebben we getracht om enkele oudere rubrieken uit 

het blad te halen, om deze te vervangen door nieuwe ideeën. Hoewel we niet de 

kans hebben gehad dit proces echt goed vorm te geven, bestaat de hoop dat dit 

aanleiding geeft om het blad volgend jaar wel een verfrissende invulling te geven. 

Inmiddels is er een nieuwe hoofdredactie gevonden, waardoor we alle hoop hebben 

op een mooie voortzetting van het blad. We betreuren dat we geen editie hebben 

kunnen afleveren waar dit proces al zo geïntegreerd was als dat we hadden gewild, 

maar niemand had de huidige omstandigheden logischerwijs voorzien. Uiteraard zal 

ook in het nieuwe collegejaar COVID-19 een grote rol spelen, zo is het eerste 

semester van Politicologie al vrijwel geheel online. In hoeverre er fysieke edities van 

de Heraut zullen en kunnen verschijnen, is een vraag die beantwoord zal moeten 

worden door onze opvolgers en het aankomende bestuur.  

In het kader van het stopzetten van fysieke activiteiten op de universiteit, en daarmee 

de fysieke edities van de Heraut, is begonnen aan het bouwen van een nieuwe 

website. De oude website bestond nog, maar werd al vele jaren niet meer 

onderhouden. Na veel gedoe is de oude website van het internet gehaald, en is er 

een nieuwe website voor in de plaats gekomen. Door COVID-19 is hier niet zoveel 

mee gewerkt als gehoopt, maar we verkeren in de indruk dat we een prima website 

achterlaten voor de komende jaren. Zodoende kan de nieuwe hoofdredactie indien 

gewenst meer inzetten op de online artikelen, en bestaat er in ieder geval een 

voldoende professioneel ogend raamwerk voor toekomstig gebruik. Het is ook dit jaar 

lastig gebleken om online veel lezers te trekken. Dit lijkt voornamelijk afhankelijk te 

zijn van de aard van de artikelen; waar prikkelende, korte opiniestukken veel reacties 

uitlokken, zijn lange, neutrale achtergrondverhalen hier minder geschikt voor. Ook dit 

zal worden meegegeven aan de opvolgende hoofdredactie.   

Kortgezegd, we hadden de indruk dat de Heraut op de goede weg was dit jaar. We 

probeerden het blad te verfrissen met nieuwe ideeën en rubrieken, maar hebben 

spijtig genoeg niet te kans gehad om dit te verfijnen in onze laatste edities. We zijn 

echter blij met de ontwikkelingen op online gebied, en hopen dat we onze opvolgers 

zodoende voldoende basis hebben om de Heraut volgend jaar weer echt de moeite 

waard te maken om te lezen, in welke vorm dan ook. Tot slot willen we graag onze 

hardwerkende redacteurs en vormgever van dit jaar bedanken, zonder hen was er 

geen Heraut geweest.  

 

Met vriendelijke groet, 

Sara Kok en Bas Mandos 
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Samenwerkingsverbanden 

 

MBF 

Dit collegejaar is de eerste editie van de Management Business Fair georganiseerd. 

Dit is een evenement dat georganiseerd is door de vijf studieverenigingen van onze 

faculteit (BOW, de ESV, ismus, Mundus, Synergy) in samenwerking met Career 

Service. Dit is een beurs waar verschillende bedrijven zich kunnen aanprijzen bij 

studenten en hun vacatures en stages kunnen promoten. Bedrijven, studenten en de 

faculteit waren te spreken over de beurs. Alle partijen zien graag een langdurige 

samenwerking.  

 

Directeur bedrijfsvoering van de faculteit Berend Geurts heeft Career Service - en 

daarbij de vijf studieverenigingen - laten weten geen winst te willen maken op 

activiteiten die georganiseerd worden voor de Faculteit der 

Managementwetenschappen. Dit is gecommuniceerd achter de rug van de 

studieverenigingen om. Er is een brief gestuurd aan meneer Geurts die ondertekend 

is door alle voorzitters en kandidaatsvoorzitters van de desbetreffende 

studieverenigingen waarin zij laten blijken ontevreden te zijn over de gang van 

zaken. Naar aanleiding hiervan heeft er een goed gesprek plaatsgevonden tussen 

Berend Geurts en de studieverenigingen en wordt er nu gekeken naar de 

mogelijkheden hoe studieverenigingen toch een lucratief bedrag kunnen vragen aan 

bedrijven voor een plaats op de beurs.  

 

Ook worden er op dit moment drie scenario's uitgewerkt over de volgende editie van 

de beurs. Scenario één is hetzelfde als vorig jaar, scenario twee is een editie die kan 

plaatsvinden op anderhalve meter en scenario drie is een volledige online editie. 

 

Mengelmoes 

Er heeft dit jaar één editite van Mengelmoes plaatsgevonden, namelijk op 11 

december 2019. Het tweede feest dat gepland stond is komen te vervallen wegens 

de coronacrisis. Ook is de toekomst van het feest erg onzeker wegens gebrek aan 

initiatiefnemers. Het is aan de volgende besturen om hier achteraan te gaan. De 

kans dat er een editie in 2020 kan plaatsvinden is in ieder geval nihil. 

 

Het opgehaalde geld is ondergebracht bij Studievereniging Mundus. Mocht het het 

feest in de toekomst geen doorgang meer vinden wordt dit geld verdeeld onder de 

acht verenigingen die Mengelmoes georganiseerd hebben. 
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SVM 

Er hebben dit jaar twee Management Madness-feesten en één BiM-feest 

plaatsgevonden. Het resterende feest dat gepland stond op 27 mei is komen te 

vervallen. Er wordt op dit moment met de Samenwerkende Verenigingen der 

Managementwetenschappen gekeken naar alternatieve activiteiten die, binnen de 

maatregelen van het RIVM, georganiseerd kunnen worden. 

 

Binnen de SVM is er dit jaar ook gekeken naar een eventuele nieuwe 

boekenleverancier van de faculteit. Dit omdat er nog regelmatig iets fout gaat bij het 

versturen van de boeken door Studystore. Er is geïnformeerd bij verschillende 

verenigingen welke leverancier zij hebben, echter was de conclusie dat Studystore 

de enige aanbieder is die zo’n grote groep studenten van boeken kan voorzien. 
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Sponsoring 

 
Zoals besproken in het halfjaarverslag zijn de contracten met Dominus Cursus, Café 

‘t Haantje, DressMe Clothing, Krijger & Partners, de Molenstraat en de Atlantische 

Commissie verlengd. Ook is er in totaal €1800 opgehaald met de Management 

Business Fair. 

 

Het contract met Café Lenthe voor het jaar 2020 was ook verlengd, echter is Café 

Lenthe failliet verklaard waardoor Café Lenthe als debiteur de boekhouding in gaat. 

Het bestuur heeft John en Marion meegegeven dat ismus alle jaren met erg veel 

plezier in hun kroeg kwam. Het nieuwe bestuur zal dus op zoek moeten naar een 

nieuwe stamkroeg. 

 

Ook is er een eenmalige sponsoring getroffen met Tappers. Zij hebben toegezegd de 

truien van de meerdaagse excursie-commissie te betalen. Na meerdere 

herinneringen via de mail en via de telefoon is deze factuur echter nog steeds niet 

betaald en gaat Tappers voorlopig de boeken in als debiteur. 

 

Er is dit jaar - zoals afgesproken in het beleidsplan - voor het eerst gebruik gemaakt 

van visitekaartjes door de commissaris externe betrekkingen. Dit is goed bevallen, bij 

gesprekken kan de commissaris externe betrekkingen zijn kaartje afgeven waardoor 

hij makkelijk te bereiken is door bedrijven of personen. Ook straalt het 

professionaliteit uit. Er is aan het kandidaatsbestuur meegeven om hier volgend jaar 

weer gebruik van te maken. 

 

Membercard 

Zoals ook al besproken in het halfjaarverslag zijn de bestaande membercard-deals 

verlengd en zijn er een aantal deals bijgekomen. Dit betreft de deals met Brouwerij 

de Hemel, de Wunderkammer, Laserquest, Café Eten en Drinken, Tappers en Café ‘t 

Haantje.  

De commissaris externe betrekkingen achtte het niet nodig om in het tweede halfjaar 

actief op zoek te gaan naar nieuwe deals, dit om het feit dat er met betrekking tot het 

coronavirus veel onzekerheid is. 

 

Vrienden van ismus 

Aan het begin van het collegejaar heeft de secretaris een mail gestuurd aan alle 

leden met de vraag of ze ismus-lid willen blijven, Vriend van ismus willen worden, of 

hun lidmaatschap willen beëindigen.  

 

Binnenkort wordt er door de kandidaatssecretaris opnieuw een mail gestuurd, zodat 

leden die in de afrondende fase van hun studie zitten nogmaals geattendeerd 

worden op de mogelijkheid om Vriend van ismus te worden. 
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Nawoord 

 
Beste lezer, 

 

Ten eerste willen wij u graag bedanken voor het lezen van dit jaarverslag. Wij hopen 

dat het een duidelijk beeld geeft van ons handelen en van de vereniging het 

afgelopen jaar, ondanks het veranderde format. Daarnaast willen wij graag onze 

waardering uitspreken voor alle leden die dit jaar voor ons een geweldig jaar hebben 

gemaakt. Hoewel het jaar anders verlopen is dan wij hadden gewild en er een paar 

geweldige activiteiten geen doorgang konden vinden, zoals de cantus, het gala en de 

reis, hebben wij erg veel genoten van ons bestuursjaar. De sfeer op activiteiten, 

zowel formeel als informeel, in de verenigingskamer en zelfs op de Discord-server is 

hier de grootste reden voor.  

 

Tenslotte willen wij u uitnodigen om op 17 september vanaf 20:00 aanwezig te zijn in 

Café ‘t Haantje (of bij te veel aanmeldingen digitaal, wanneer dit het geval is wordt dit 

gecommuniceerd) om de 73e Algemene Ledenvergadering der studievereniging 

ismus bij te wonen om dit stuk te bespreken en te reflecteren op het afgelopen jaar. 

Wij hopen u allen daar te zien.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Het XIXe bestuur der studievereniging ismus, 

 

Jeroen Mooijman  Voorzitter 

Erik Stoelinga  Secretaris 

Jet Dunnewind  Penningmeester 

Rose Snijders  Commissaris interne betrekkingen 

Boris de Geest  Commissaris externe betrekkingen 
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Bijlage: Activiteitenoverzicht 
 

Datum Activiteit Organisatie Vorm Opkom
st 

4 
septemb
er 2019 

Eetactie: Waterijsjes Bestuur Informee
l 

57 

4 
septemb
er 2019 

Walking tour voor 
(pre-)masterstudenten 

Bestuur Formeel 13 

9 
septemb
er 2019 

Commissie 
voorlichting 

Bestuur Formeel 59 

10 
septemb
er 2019 

Lunchlezing prof. 
Bertjan Verbeek: ‘De 
rol van Duitsland in 
Europa’  

Bestuur Formeel 45 

11 
septemb
er 2019 

After introductie borrel Bestuur Informee
l 

75 

17 
septemb
er 2019 

Kratje van de maand: 
Prins Pilsjesdag 

Bestuur Informee
l 

37 

19 
septemb
er 2019 

69e Algemene 
Ledenvergadering 

Bestuur Formeel 24 

20 
septemb
er 2019 

Bridge to the Future: 
Duitsland Keerpunt 

Bestuur Formeel 5 

23 
septemb
er 2019 

Eetactie: Taart Bestuur Informee
l 

51  

24 
septemb
er 2019 

Speeddates Bestuur Informee
l 

17 

25 
septemb
er 2019 

Discobowlen voor 
eerstejaarsstudenten  

Bestuur Informee
l 

21 

27 t/m 29 
septemb
er 2019 

Kennismakingsweeke
nd 

Kennismakingsweekendcommis
sie 2018-2019 

Informee
l 

63 
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30 
septemb
er 2019 

Lezing: Lilian 
Marijnissen 

Lezing- en debatcommissie 
2018-2019 

Formeel 89  

2 oktober 
2019  

Lunchlezing: 
Vattenfall 

Bestuur, in samenwerking met 
Mundus 

Formeel 21 

3 oktober 
2019 

Feestbeest borrel Bestuur Informee
l 

31 

7 oktober 
2019 

Diner Rouler Bestuur Informee
l 

51 

8 oktober 
2019 

Kratje van de maand: 
Kloktober 

Bestuur Informee
l 

22 

10 
oktober 
2019 

Eetactie: Pastasalade Bestuur Informee
l 

29 

10 
oktober 
2019 

Movie Night: Brexit: 
‘The uncivil war’  

Bestuur Formeel 14 

14 
oktober 
2019 

Sportactiviteit: 
Lacrosse 

Bestuur Informee
l 

7 

15 
oktober 
2019 

70e Algemene 
Ledenvergadering 

Bestuur Formeel 24 

16 
oktober 
2019 

Lunchlezing: Prof. 
Theda Skocpol 

Bestuur, in samenwerking met 
USA Nijmegen 

Formeel 75 

16 
oktober 
2019 

Kennismakingsactivite
it actieve leden 
(KAAL) 

Bestuur Informee
l 

52 

25 
oktober 
2019 

NEC-MVV Bestuur Informee
l 

13 

5 
novembe
r 2019 

Moordspel Informele activiteitencommissie Informee
l 

69 

5 
novembe
r 2019 

Eetactie: Brownies Bestuur Informee
l 

66 

6 
novembe
r 2019 

Kratje van de maand: 
November 

Bestuur Informee
l 

24 



25 
 

11 
novembe
r 2019 

Formele excursie: 
OPCW 

Bestuur Formeel 12 

13 
novembe
r 2019 

Filmavond met prof. 
Bertjan Verbeek 

Bestuur Formeel 16 

14 
novembe
r 2019 

Halloween borrel Borrelcommissie Informee
l 

54 

19 
novembe
r 2019 

Survivalrun Sportcommissie Informee
l 

18 

25 
novembe
r 2019 

Spelletjesavond Informele activiteitencommissie Informee
l 

46 

26 
novembe
r 2019 

BOW-ismus debat Lezing-en debatcommissie Formeel  16 

28 
novembe
r 2019 

(Pre-)masteractiviteit: 
Hot choco borrel 

(Pre-)mastercommissie Informee
l 

39 

2 tot en 
met 4 
decembe
r 2019 

Schoen zetten Bestuur Informee
l  

21 

4 
decembe
r 2019 

Sinterklaasborrel Borrelcommissie Informee
l 

51 

5 
decembe
r 2019 

Lunchlezing Rode 
Kruis 

Bestuur, in samenwerking met 
BOW, GWS, Mundus en Umoja 

Formeel 77 

9 
decembe
r 2019 

Eetactie: 
Bekendmaking 
meerdaagse excursie 

Meerdaagse 
excursiecommissie 

Informee
l 

35 

10 
decembe
r 2019 

Lasergamen en 
lasersquash 

Sportcommissie Informee
l 

22 

13 
decembe
r 2019 

Lunchlezing: Hans 
van den Heuvel 

Lezing-en debatcommissie Formeel 25 

17 
decembe
r 2019 

Kerstmiddag Informele activiteitencommissie Informee
l 

26 



26 
 

17 
decembe
r 2019 

(Pre-)masteractiviteit:  
Glowgolf 

(Pre-)masterco 
mmissie 

Informee
l 

14 

19 
decembe
r 2019 

Kerstdiner Bestuur Informee
l 

21 

7 januari 
2020 

Eetactie: Fruitspiesjes Bestuur Informee
l 

23 

22 
januari 
2020 

Kratje van de maand: 
Kringverjaardag 

Bestuur Informee
l 

17 

30 
januari 
2020 

(Pre-)masteractiviteit: 
After exam borrel 

(Pre-)mastercommissie Informee
l 

48 

4 februari 
2020 

Eetactie: Roze 
koeken 

Bestuur Informee
l 

22 

4 februari 
2020 

Open feest: Pink 
Birthday Bash 

Groot feestcommissie Informee
l 

132 

6 februari 
2020 

Cocktailworkshop Informele activiteitencommissie Informee
l 

29 

11 
februari 
2020 

Disco borrel Borrelcommissie Informee
l 

29 

13 
februari 
2020 

Tafeltennis toernooi Sportcommissie Informee
l 

15 

14 
februari 
2020 

VrijMiBo: Meerdaagse 
excursie 

Meerdaagse 
excursiecommissie 

Informee
l 

21 

18 
februari 
2020 

Diner Rouler Bestuur Informee
l 

56  

27 
februari 
tot en 
met 1 
maart 
2020 

Meerdaagse excursie: 
Brighton 

Meerdaagse 
excursiecommissie  

Informee
l en 
formeel 

30 

03 maart 
2020 

71e Algemene 
LedenVergadering 

Bestuur Formeel 29 

4 maart 
2020 

Eetactie RAGweek: 
Wraps 

Bestuur Informee
l 

27 



27 
 

5 maart 
2020 

PiP congres: Nuclear 
Proliferation! 

PiP-commissie Formeel 45 

5 maart 
2020 

Gemaskerde borrel Borrelcommissie Informee
l 

46 

9 maart 
2020 

BMi sporttoernooi Bestuur en  
afgevaardigde leden uit BiM 

Informee
l 

65 

10 maart 
2020 

(Pre-)masteractiviteit: 
Share menu 

(Pre-)mastercommissie Informee
l 

20 

7 april 
2020 

Online Weerwolven 
van Wakkerdam 

Bestuur in samenwerking met 
Ruben Meijerink 

Informee
l 

27 

15 april 
2020 

Online filmavond: Er 
ist wieder da! 

Bestuur Formeel 12 

23 april 
2020 

Online pubquiz Bestuur Informee
l 

84 

6 mei 
2020 

Online Weerwolven 
van Wakkerdam 

Bestuur Informee
l 

24 

13 mei 
2020 

Webinar: Kathleen 
Ferrier en Alex Krijger 
- De geopolitieke 
gevolgen van de 
corona crisis in de 
Verenigde Staten en 
China 

Bestuur Formeel 22 

19 mei 
2020 

Online 
spelletjesavond 

Bestuur Informee
l 

18 

27 mei 
2020 

Online 72e Algemene 
LedenVergadering 

Bestuur Formeel 49 

10 juni 
2020 

Online bierproeverij Bestuur Informee
l 

26 

18 juni 
2020 

Webinar: Onder rook 
van corona springt 
China voorwaarts 

Bestuur Formeel 25 

30 juni 
2020 

After tentamen borrel Bestuur Informee
l  

31 

10 juli 
2020 

BYOB borrel  Bestuur Informee
l 

34 

 

Datum Activiteit Organisatie Vorm Kaartverkoop 
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25 
september 
2019 

Management 
Madness 

SVM Informeel 46 

20 
november 
2019 

BiM feest: 
Since u BiM 
gone 

Bestuur, de leden van BOW, 
ismus en Mundus uit de SVM 
feestcommissie 

Informeel 70 

11 
december 
2019 

Mengelmoes Bestuur en de 
Mengelmoescommissie 

Informeel 93 

11 maart 
2020 

Management 
Madness 

SVM feestcommissie Informeel 78 

 

 

 


